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lk ga meh aan de slag, hadjij al kunnen kijken of er iets tussen zit bij de mensen die recent zijn aangeboden (begreep van

EERat hij met[BE een preselectie had gemaakt en op drive had gezet)

) IEEE @minvws.ni]

Tav overhead : point taken. Soms doen we daar zelf ook aan mee, BBHBen ik hadden gesprek me EER et de vraag om te

kijken hoe de turbo erop kan. Zelf bellen met jou hadden we moeten overlaten an EIR
Tav GGD GHOR: is zeker frustrerend. Ga ik bespreken met || REI Onde tussen moet jij alles doen wat nodig is om

snelheid te krijgen en laat me weten waar ik moet bulldozeren

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 07:44

Aan:IEEE)HEXEN© minvws.n!>;EERE)SEEEDMor invws.ni>
Onderwerp: Beco portaal versnellen

Hi
>

Wat ik nodig heb:

« 1 frontend developer (nu 0, terwijl focus is verschoven van apps naar een frontend voor de beo’er - momenteel

progmmeer ik dit son BLik zijn al op zoek.

« 1 extra backender (nu anderhalf) ivi de koppelingen die we moeten maken.

* Meer focus op kleine stappen en incrementele wijzigingen. Kleine wijzigingen gaan nu vaak gepaard met grote

wijzigingen in de UI. (Dat is niet helemaal fair, we moesten ook wat dingen doen om van een quick hack backend

naar een nette frontend te geraken)
+ Een keten tester zodat we sneller doorkunnen met releases.

Maar deze zaken krijg je ook wel van horen (als het goed is). De meer structurele punten die ik wil noemen:

+ Er zit veel overhead in de schi m ons heen. Als ik aan CoronaMelder team aangeef dat ze even

melemoeten overleggen om een developer te lenen komt die vraag alsnog bij mij wan eet het niet. Als 1K aan
of 1ets mag volgens de dpia komt ze altijd bij it. Gevolg: en 1k overloaded en

e rest speelt doorgeefluikje. Liefst zien ik dat er meer mensen ons ondersteunen die beslisimgen durven te

maken. Bijvoorbeeld neer aan het roer. Of 1emand alsBEE Een ‘supporting schil’ ipv een ‘reporting
schil” (dit geldt ook wel voor app 3)
« (Case m point: tegelijk met telefoontje varfRE wat we konden doen om te versnellen kreeg ik mailtje vanfil
met diezelfde vraag)
* Minder meetings graag! (Door app 3 mis ik de kernteam meetings van app 2 regelmatig maar ik merk weinig
verschil).
* Meer draagvlak bij Ghor. Het is echt ellende om daar iets gedaan te krijgen. Twee weken nadat ik werd

teruggefloten door Ghor omdat ik niet met identity hub mocht schakelen, hebben we allerlei toestemmingen moeten

regelen vi en worden e telkens doorverwezen. Eindresultaat: “we hebben geen tijd dus doe het

toch maar direct by identity hub’ (letterlijk gebeurd). Ja, de paarse krokodil staat daar.

Met vriendelijke groet,


